
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ  

Για τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα:  Προτάσεις για να περιοριστεί ο δάκος πριν είναι αργά  

 

Ο Βουλευτής του ΜέΡΑ25 Νομού Ηρακλείου, Γεώργιος Λογιάδης, καταθέτει ως 

αναφορά επιστολή του Συνδέσμου Ελαιοκομικών δήμων Κρήτης. 

 

H επιστολή αναφέρει ότι οι πρόσφατες εξάρσεις δακοσυλλήψεων, που παρατηρήθηκαν 

σε πολλές περιοχές της Κρήτης, οι οποίες επιβεβαιώθηκαν και με ανακοινώσεις των 

ΔΑΟΚ και Αγρ. Συν/σμων Κρήτης, αλλά και η εμφάνιση δακοπροσβολών διαφόρων 

σταδίων, προκάλεσαν, ως ήταν φυσικό, σοβαρούς προβληματισμούς στους 

ελαιοπαραγωγούς για την παραπέρα εξέλιξη της πραγματικά εξαιρετικής φετινής 

ελαιοπαραγωγής και ζήτησαν την συνδρομή του ΣΕΔΗΚ για την εξασφάλιση της.  

 

Επισυνάπτεται η επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας και να μας ενημερώσετε 

σχετικά. 

Ηράκλειο, 31/7/2022 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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